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ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné 

prostredie a Komisie financií a správy majetku mesta konaného dňa 04.12.2023 

 

Program rokovania :  

1) Otvorenie 

2) Zmena rozpočtu č. 5/2023 (EKON) 

3) Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti (PRED) 

4) Návrh VZN o miestnej dani (PRED) 

5) Návrh VZN o poplatku za TKO a drobný stavebný odpad (PRED) 

6) Návrh programového rozpočtu mesta Tlmače na roky 2024-2026 (EKON) 

7) Preklenovací úver VÚB na záverečnú platbu za stavebné práce Denný stacionár (PRIM) 

8) Informácia: 

a) aktuálne projekty a ich financovanie (SMM)  

b) použitie finančných prostriedkov z dotácie na riešenie migračných kríz (EKON) 

c) výzva na predkladanie žiadostí o NFP na rekonštrukciu a modernizáciu ZŠ, ŠKD a ŠJ (PRIM) 

d) zmena organizačnej štruktúry MsÚ (bytové oddelenie, projektový referent...)(PRED) 

e) o návrhu na zrušenie uznesenia č. 20/230622 a vytvorenie Fondu rozvoja bývania – použitie 

nájomného z BD Mládežnícka 311 (SMM) 

 

Body na samostatné rokovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

9) Dodatok k Nájomnej zmluve Prenájom parciel pod parkoviská k BD Slovanská ul. 32/1 a 

33/2, Tlmače – Letura s.r.o. (SMM) 

10) Žiadosť o zriadenie vecného bremena na parcele reg. C KN parc. číslo 5999/89 – Mgr. T. 

Uhnák (SMM) 

11) Záver 

 

Body na samostatné rokovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné 

prostredie: 

9) Sociálna agenda, školstvo, šport - aktuálne informácie, info zo zasadnutí školských rád 

(členovia RŠ pri ZŠ, ZUŠ a MŠ). 

10) Kultúra, spoločenský život - Tlmačské Vianoce, Vianočné pastorále, príprava folklórnych 

slávností Tlmačská grámora 2024 

11) Aktuálne úlohy, rôzne: a) Stanovenie kritérií na rozdelenie dotácie pre ŠK mesta na rok 2024 

                                            b) Životné prostredie - aktuálne úlohy  

12) Záver 
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Rokovanie. 

 
 

1. Otvorenie. 

Ing. Lenka Ševcová privítala prítomných členov Komisie financií a správy majetku mesta aj 

členov Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie na spoločnom 

rokovaní komisií v niektorých bodoch, pričom po ich spoločnom prerokovaní sa komisie oddelia 

a budú rokovať samostatne. 

  

Počet členov Komisie financií a správy majetku mesta na začiatku rokovania bol 6, na rokovanie 

sa nedostavili MUDr. Rastislav Kubica, Jaroslav Éhn a Ing. Kamila Stráňovská, ktorí sa 

z rokovania ospravedlnili.  

Počet členov Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie bol na 

začiatku rokovania 5, Mgr. Július Žúbor, Juraj Hruška a Ing. Bronislava Tomljenovičová sa 

ospravedlnili z rokovania, Mgr. Veronika Árendášová sa ospravedlnila, že príde neskôr.  

 

 

2. Zmena rozpočtu č. 5/2023 

 

Ing. Lenka Ševcová – materiál bol zaslaný k nahliadnutiu. 

 

Ing. Marek Kotrus požiadal o vysvetlenie, sumy 9.599,- Eur na projekt – pumptracková dráha – 

kto to schválil. 

 

Ing. Kristína Holíková, referentka správy majetku mesta – na jar sme sa uchádzali o výzvu na 

vybudovanie pumptrackovej dráhy pod Tescom, v ktorej sme neboli úspešní, no bolo potrebné dať 

vypracovať projekt. Tento projekt môžeme využiť v budúcnosti. 

 

Mgr. Martin Považan – do budúcna budem proti umiestneniu pumptrackovej dráhy na tomto 

mieste, predstavoval by som si tam skôr nejaký obchod. 

 

Mgr. Peter Éhn – čo znamená dofinancovanie neoprávnených výdavkov Denný stacionár? 

V projekte nebol zarátaný stavebný dozor? 

 

Eva Machová, referentka ekonomického oddelenia MsÚ – v projekte sa jednalo iba o stavené 

práce, stavebný dozor tam nebol zarátaný.  

 

Ing. Kristína Holíková – stavebný dozor sa súťažil ešte koncom minulého roka, boli na to 

vyčlenené finančné prostriedky. Sú tam 4 rôzne zdroje financovania a zistili sme, že pani Machová 

nemá samostatne oddelený stavebný dozor. Je to neoprávnený náklad, nikto nám to nepreplatí.  

 

Mgr. Peter Éhn – čo znamená dofinancovanie výdavkov v Relax centre – 15 000,- Eur? 

 

Eva Machová – sú to prevádzkové a mzdové náklady – dofinancovávame rozdiel medzi príjmami 

a výdavkami.  
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Mgr. Peter Éhn – opatrovateľská služba – presun prostriedkov mzdy a odvody? 

 

Ing. Lenka Ševcová – od budúceho roka bude len 5 zo 7 opatrovateliek. 

 
Zdeněk Kupka – ako bol použitý príspevok z Tlmačského kotlíka? Malo to byť rozdelené na viac 

častí. 

 

Eva Machová – časť sa presunula dôchodcom – JDS Tlmače – 490,- Eur a časť pre Plamienok – 

420,- Eur.  

 

Prebehlo hlasovanie o tomto bode rokovania:  

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za: 6 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 4 

Ľubomír Káčer, Ing. Martin Beťko, Ing. Miroslav Bátovský, Ing. Valéria Meľniková 

Proti:0 

Zdržal sa: 1 

Mgr. Peter Éhn 

 

 

3. Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti. 
 

Ing. Lenka Ševcová – v predloženom návrhu VZN sa jedná o navýšenie DZN o 30% oproti roku 

2022, zároveň v §6 sa znižuje daň zo stavieb a dane z bytov o 50% pre osoby v hmotnej núdzi, 

osoby staršie ako 70 rokov a osoby ZŤP.  

 

Ing. Marek Kotrus – zvýšenie dane môže byť skôr kontraproduktívne, oproti okolitým 

samosprávam sme veľmi vysoko, asi nie je niečo dobre nastavené. Keď budeme zvyšovať dane 

z priemyselných stavieb, môžeme prísť aj o sponzorov.  

 

Ľubomír Káčer – bavili sme sa o tom na spoločnom stretnutí, preto sme nastavili úľavy 

dôchodcom. 

 

Ing. Lenka Ševcová – minuloročným zvýšením sme len dorovnali predchádzajúce roky, keďže 

predtým sa nezvyšovalo. Pri rodinnom dome to urobí nárast cca o 20,- Eur, úhrady sa dajú robiť 

aj na splátky.  

 

Ing. Kristína Holíková – potrebujeme mať nejakú istotu, keďže zo strany štátu ju nemáme. 

 

Eva Machová – prognóza je, že budeme mať znížené podielové dane o 17,1%. 

 

Mgr. Peter Éhn – čo si pamätám, vždy boli podielové dane krátené, no nakoniec boli doplatené.  
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Mgr. Martin Považan – nepáči sa mi, že úľavu majú občania starší ako 70 rokov, navrhujem, 

aby to boli všetci starobní dôchodcovia, ktorých jediný príjem je starobný dôchodok a dali by 

čestné prehlásenie, že nemajú žiaden iný príjem. Tiež by som doplnil úľavu aj pre osoby, ktoré 

sa dostali do ťažkej životnej situácie, pričom na základe žiadosti primátor vyhodnotí, či je to 

oprávnené alebo nie.  

 

Peter Havran – veľa dôchodcov ešte pracuje, je to ťažké dokázať.  

 

Ing. Kristína Holíková – asi 1/3 obyvateľov je v dôchodkovom veku. Na jednej strane navýšime 

dane o 30 % a na druhej strane dáme úľavy 1/3 obyvateľov... 

 

Ing. Lenka Ševcová – je lepšie dať napríklad vek 65 rokov, to si vieme stiahnuť z evidencie 

obyvateľov. Zdokladovať životnú situáciu je komplikované, bolo by to na individuálnom 

posúdení, mohol by byť problém, že to je nespravodlivé.  

 

Zdeněk Kupka - ja som za to, aby sa ponechal vek 70 rokov.  

 

Mgr. Martin Považan požiadal o opravu v § 6, ods. 2) nasledovne: Správca dane ustanovuje 

zníženie dane zo stavieb na bývanie  a dane z bytov na území mesta Tlmače o 50% z daňovej 

povinnosti.....  

 

Ing. David Terek – ako je to so zvýšenou daňou na chátrajúce budovy, napríklad budova OD 

Lipa? 

 

Ing. Lenka Ševcová – je taká možnosť, no je to ťažko dokazovateľné, museli by byť zasielané 

upomienky a dokazovanie, že stavba chátra. 

 

Ing. Lenka Ševcová požiadala členov komisií o hlasovanie, najskôr o znížení veku v §6, ods. 2), 

bod b) zo 70 na 65 rokov: 

 

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:4 

Proti:2 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 4 

Ľubomír Káčer, Ing. Martin Beťko, Ing. Miroslav Bátovský, Mgr. Peter Éhn 

Proti: Ing. Valéria Meľniková 

Zdržal sa: 1 

Ľubomír Káčer 

 

Následne členovia komisií hlasovali o zvýšení úľavy v §6 ods. 2) z 30% na 50%:  

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:3 

Proti:1 

Zdržal sa: 2 
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Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 4 

Ľubomír Káčer, Ing. Martin Beťko, Ing. Miroslav Bátovský, Ing. Valéria Meľniková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Mgr. Peter Éhn 

 

 

4. Návrh VZN o miestnej dani.  

Daň za psa: 

Ing. Marek Kotrus – čo sa týka dane za psa, oproti okolitým samosprávam sme o dosť nižšie.  

 

Ing. Valéria Meľniková – ako budeme zisťovať, že pes je nepretržite držaný pri rodinnom dome? 

 

Ing. Lenka Ševcová – prejednali sme to, no nikdy to asi nebude spravodlivé pre všetkých. 

 

Zdeněk Kupka navrhol dať úľavu až na druhého psa držaného fyzickou osobou.  

 

Ľubomír Káčer - som za to, aby bola určite poskytnutá úľava osobám ZŤP.  

 

Ing. Lenka Ševcová – celková suma za daň za psa predstavuje cca 2.280 Eur.  

 

Rokovanie o ostatných miestnych  daniach bolo presunuté na rokovanie MsZ, keďže na komisiu 

sa dostavil pán Ján Profant, riaditeľ spoločnosti Tatravagónka Tlmače, ktorý členom komisie 

predstavil ďalšie smerovanie podniku a požiadal ešte o prehodnotenie zvyšovania daní 

z priemyselných stavieb.  

 

 

Prebehlo hlasovanie o návrhu VZN o miestnej dani: 

 

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:6 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 3 

Ľubomír Káčer, Ing. Martin Beťko, Ing. Miroslav Bátovský,  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

Mgr. Peter Éhn, Ing. Valéria Meľniková 
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5. Návrh VZN o poplatku za TKO a drobný stavebný odpad.  

- Ing. Lenka Ševcová – mesto zvyšuje poplatok za TKO a drobný stavebný odpad, výška 

poplatku závisí od vytriedenia odpadu, čo je najväčší problém, no tiež BRKO, ktoré sa bude opäť 

súťažiť.  

 

Elena Liptáková, referentka odboru životného prostredia MsÚ – zvýšenie poplatku vychádza aj 

z navýšenia poplatku zo strany zberovej spoločnosti o výšku inflácie, čo je 15%.  

 

Ing. Marek Kotrus – ako sme prišli k tomuto číslu?  

 

Elena Liptáková – vychádzali sme zo súm na odstraňovanie čiernych skládok, likvidáciu odpadu 

mimo košov, 15% navýšenie zo strany zberovej spoločnosti... 

 

Mgr. Martin Považan – náklady sú 150 000,-, príjmy 218 000,- Eur, je potrebné poplatok 

zvyšovať? 

 

Elena Liptáková – musíme rátať aj sumu na likvidáciu odpadu zo strany SMT, p.o. – dočisťovanie 

po jarnom a jesennom upratovaní, čierne skládky... to je ten rozdiel.  

 

Prebehlo hlasovanie o návrhu VZN o poplatku za TKO a drobný stavebný odpad: 

 

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:6 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 5 

Ľubomír Káčer, Ing. Martin Beťko, Ing. Miroslav Bátovský, Mgr. Peter Éhn, Ing. Valéria 

Meľniková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6. Návrh programového rozpočtu mesta Tlmače za roky 2024-2026  

 
Počas rokovania o tomto bode sa dostavila na spoločné zasadnutie komisií predsedníčka Komisie 

pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie Mgr. Veronika Árendášová 

 

Martin Beťko – v kolónke ochrana pred požiarmi je prečo taká suma? Budeme mať výjazdy, len 

servisná prehliadka bude stáť 800,- Eur, z čoho sa teda vychádzalo?  

 

Eva Machová – v každej organizácii sme ponížili rozpočet, no ak bude treba navýšiť, tak ho 

navýšime.  

 
Mgr. Peter Éhn – ako je to s Tlmačskou grámorou? 
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Lucia Kúdelová, riaditeľka MsKS Tlmače – naše finančné prostriedky nepokrývajú celé 

podujatie, ak sa nepodarí získať financie z grantov a nadácií, tak požiadame mesto 

o dofinancovanie. Máme pozvaných profesionálnych a poloprofesionálnych hostí.  

 

Eva Machová – z rozpočtu mesta máme na grámoru vyčlenených 4000,- Eur.  

 

Mgr. Peter Éhn – nie je taká možnosť, aby sme nemuseli meniť kvalitu programu, nastaviť inú 

sumu za vstupné pre našich občanov a inú pre cudzích? 

 

Lucia Kúdelová – stačilo by, keby prišli naši občania, tých chodí málo. 

 

Mgr. Veronika Árendášová – naplnenie amfiteátra nebýva zas až také malé.  

 

Prebehlo hlasovanie o Návrh programového rozpočtu mesta Tlmače za roky 2024-2026: 

 
Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:5 

Proti:0 

Zdržal sa: 1 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 4 

Ľubomír Káčer, Ing. Miroslav Bátovský, Ing. Valéria Meľniková, Mgr. Veronika Árendášová  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

Ing. Martin Beťko, Mgr. Peter Éhn  

 

 

7. Preklenovací úver VÚB na záverečnú platbu za stavebné práce Denný 

stacionár.  

 
 K tomuto bodu rokovania neboli pripomienky, prebehlo hlasovanie:  

 

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:6 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 6 

Ľubomír Káčer, Ing. Miroslav Bátovský, Ing. Valéria Meľniková, Mgr. Veronika Árendášová, 

Mgr. Martin Beťko, Mgr. Peter Éhn  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



8 
 

8. Informácia: 
a) – aktuálne projekty a ich financovanie 

 

Ing. Marek Kotrus – stavebné naviac práce v Dennom stacionári sa budú ešte súťažiť? 

 

Ing. Kristína Holíková – áno, je to zákazka s nízkou hodnotou, musí prebehnúť verejné 

obstarávanie, nemôže to byť ako dodatok k zmluve. Suma preto nie je konečná, výsledkom 

verejného obstarávania môže byť nižšia suma.  

 

b) Použitie finančných prostriedkov z dotácie na riešenie migračných kríz 

 

Primátor - dotáciu je potrebné vydokladovať do 31.12.2023, použitá bola napríklad na 

prevádzkové náklady, tiež na nakúpenie vecí do zásoby – napríklad svietidiel, ktoré bude 

potrebné vymeniť, tiež nádoby na odpad... 

 

Mgr. Veronika Árendášová – uskutočnilo sa jednanie s pánom Garajom na MsÚ ohľadom 

WC a nedoplatkov? 

 

Primátor – áno, uskutočnilo, čaká na refundáciu za energie, potom uhradí dlžoby a bude s ním 

podpísaná nová zmluva. Zároveň hľadáme priestory na vybudovanie nových WC pre 

reštauráciu.  

 

Mgr. Peter Éhn – o aké typy zberných nádob sa jedná? 

 

Elena Liptáková – 120 L a 1100 L čierne, lebo kovové sú už rozpadnuté, potrebujeme ich 

vymeniť.  

 

Mgr. Peter Éhn – do nasledujúceho MsZ žiadam o zaslanie podrobného rozpisu, čo zahŕňajú 

všeobecné a čo špeciálne služby.  

 

c) Výzva na predkladanie žiadostí o NFP na rekonštrukciu a modernizáciu ZŠ, ŠKD 

a ŠJ 

 

O výzve informovala členov komisie Ing. Lenka Ševcová, spoluúčasť mesta predstavuje 8%, 

jedná sa o vybudovanie výťahov, bezberiérových prístupov... 

 

d) Zmena organizačnej štruktúry MsÚ (bytové oddelenie, projektový referent...) 

 

Ing. Lenka Ševcová – jedná sa o viaceré organizačné zmeny v budúcnosti, najmä ohľadom 

prijatia nového zamestnanca, ktorý by riešil projekty, tiež o budúcnosti Bytrealu, SMT, p.o. , 

MsKS – uvažovať o možnosti, aby Bytreal prešiel pod mesto ako samostatné oddelenie, 

pričom by sa ušetrili režijné náklady a prenájom za budovu. Činnosť MsKS prepojiť s písaním 

článkov, informovaním obyvateľov... Relax centrum je tiež v riešení, nemá riadne vedenie, 

budeme ho musieť riešiť iným spôsobom. Sú to obsiahle témy, ktoré je potrebné po novom 

roku začať postupne riešiť.  

Ing. Kristína Holíková – bytový a nebytový fond si môže mesto spravovať samé, len 

rozúčtovanie musí spraviť firma, ktorá má na to potrebný software.  
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Mgr. Veronika Árendášová – keďže Relax centrum sa nepodarilo dať do prenájmu, bolo by 

možno vhodné presunúť ho pod SMT, p.o. Základná škola sa zapojila do využívania Relaxu 

v rámci plávania na telesnej výchove, avšak zo strany žiakov nie je záujem o takýto druh 

telesnej výchovy. 

  

e) Voľba nového člena finančnej komisie  

 

z dôvodu opakovanej neospravedlnenej neúčasti p. J. Éhna na zasadnutiach komisie financií 

a správy majetku ako člena zastupujúceho obyvateľov bola navrhnutá jeho výmena. Je 

potrebné, aby pán Éhn podal písomne vzdanie sa členstva v komisii.  

 

f) O návrhu na zrušenie uznesenia č. 20/230622 a vytvorenie Fondu rozvoja bývania – 

použitie nájomného z BD Mládežnícka 311. 

 

Ing. Lenka Ševcová – mal byť vytvorený fond opráv z finančných prostriedkov z nájomného 

na Mládežníckej 311. Tieto prostriedky ale boli rozpustené v rozpočte na bežné výdavky. Je 

potrebné vytvoriť taký fond, aby časť z týchto financií sa odložila na rekonštrukciu 

nájomných bytových domov mesta.  

 

Ing. Kristína Holíková – staré uznesenie je potrebné zrušiť a schváliť prípadné nové 

uznesenie o vytvorení fondu na rozvoj bývania v meste.  

 

Následne členovia komisií hlasovali o zrušení uznesenia č. 20/230622: 

 

Hlasovanie Komisie financií a správy majetku mesta: 

Za:6 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie: 

Za: 6 

Ľubomír Káčer, Ing. Miroslav Bátovský, Ing. Valéria Meľniková, Mgr. Veronika Árendášová, 

Mgr. Martin Beťko, Mgr. Peter Éhn  

       Proti: 0 

       Zdržal sa: 0 

  

 

Následne sa členovia Komisie pre kultúru, šport, vzdelávanie, sociálne veci a životné prostredie 

presunuli do malej zasadačky MsÚ, kde pokračovalo v ďalších bodoch rokovania: 

 

9. Sociálna agenda, školstvo, šport – aktuálne informácie, info zo zasadnutí 

školských rád (členovia RŠ pri ZŠ, ZUŠ a MŠ). 

 
Mgr. Veronika Árendášová – čo sa týka zasadnutí školských rád, nevyplývajú žiadne problémy, 

ktoré by bolo potrebné riešiť.  

 

Sociálna agenda – zamestnankyňa Mesta Mgr. Ivana Tóthová, ktorá riešila sociálnu agendu 

v meste dala výpoveď z pracovného pomeru. 
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Ing. Valéria Meľniková – bola podaná žiadosť na projekt Spolu pre komunity, z ktorého by nám 

mali byť preplatené mzdy zamestnancov komunitného centra. Na zamestnancov komunitného 

centra musí byť ešte vyhlásené riadne výberové konanie. V KC sa momentálne stretávajú Šachový 

oddiel mesta Tlmače, evanjelická cirkev a členovia Denného centra (dôchodci). Činnosť nových 

zamestnancov KC bude zameraná aj na získavanie klientov KC, informovanie a robenie osvety 

o činnosti KC medzi občanmi.  

 

Mgr. Veronika Árendášová – je potrebné vyzvať terajšiu predsedníčku Materského centra, aby 

dočasne zmrazila účet v banke, tiež je potrebné preveriť, či všetok majetok materského centra bol 

presťahovaný do komunitného centra.  

 

10. Kultúra, spoločenský život – Tlmačské Vianoce, Vianočné pastorále, 

príprava folklórnych slávností Tlmačská grámora 2024. 
 

Mgr. Veronika Árendášová - čo sa týka činnosti MsKS, opäť nebola predložená Správa 

o činnosti MsKS za rok 2022, ani plán činnosti na tento rok. Riaditeľka MsKS sa nezúčastňuje 

rokovania komisie.  

Je potrebné zmeniť náplň podujatí organizovaných MsKS, aby sa zamerali na to, čo žiadajú 

občania, pouvažovať, ako by sa dali tieto podujatia zrealizovať a osloviť tiež rôzne okruhy 

občanov a skupín občanov ohľadom spolupráce pri príprave týchto akcií. 

 

Ľubomír Káčer – zo strany občanov nie je záujem o podujatia. 

 

Mgr. Peter Éhn – závisí tiež od rozpočtu MsKS, ak nebudú mať financie, tak nemôžu robiť akcie. 

Je potrebné sa s riaditeľkou stretnúť a porozprávať sa s ňou. 

 

Mgr. Veronika Árendášová – my nemáme stále správu o činnosti za minulý rok, ani nepoznáme 

akcie, ktoré chcú robiť, preto nevieme, čo dať do rozpočtu.  

 

Ľubomír Káčer – jednoznačne treba, aby začiatkom budúceho roka podala riaditeľka plán 

činnosti na rok 2024 a tiež správu za rok 2022 aj za 2023. 

 

Najbližšie sa budú konať tieto akcie: 9.12.2023 Tlmačské Vianoce, 17.12.2023 Vianočné 

pastorále, 9.2.2023 Tlmačský ples.  

 

11) Aktuálne úlohy, rôzne: 
 

a) – stanovenie kritérií na rozdelenie dotácie pre ŠK mesta na rok 2024 

Členovia komisie sa dohodli, že kľúč na rozdelenie dotácie sa meniť nebude. Čo sa týka 

občianskych združení, príspevok bude rozdelený na základe sumy vyčlenenej v rozpočte a na 

základe žiadostí od občianskych združení.  

 

b) životné prostredie – aktuálne úlohy 

Elena Liptáková – čo sa týka výrubov stromov, v areáli ZŠ boli vyrúbané brezy, ktoré boli choré, 

taktiež boli akútne vypílené smreky na Dlhej ulici, ktoré mali poškodené korene a hrozilo, že sa 

vyvalia. Budú vypílené aj tri smreky v dolnej škôlke a topole na Ružovej ulici – Topoľky.  

V prípade, že majitelia bytov žiadajú opílenie konárov, tak žiadosť je potrebné podať na Mesto. 

Keď sa jedná o vypiľovanie stromov, prihliadame aj na opodstatnenosť žiadosti o vypílenie.  
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Ing. Valéria Meľniková – projekt Zelené obce Slovenska – bolo nám sľúbené, že do konca 

novembra prídu vysadiť reklamované tisy a borievky v dolnej časti mesta, avšak ešte sa neozvali. 

Situáciu preverím. 

 

Ľubomír Káčer – bolo by vhodné pouvažovať nad premiestnením nádob na odpad pri 

Spoločenskom dome v dolnej časti mesta, keďže narúšajú vzhľad a dojem spoločenského domu.  

 

Elena Liptáková – boli vybudované stojiská na komunálny odpad na Dlhej ulici a ČSA. Máme 

aj nové kontajnery na oblečenie od spoločnosti HUMANA. Kontajner, ktorý sa nachádza pri Tescu 

bude premiestnený k mestskému úradu, kde je menšia pravdepodobnosť, že budú z neho vyberať 

oblečenie neprispôsobiví občania potom ho rozhadzovať po meste.  

 

Mgr. Peter Éhn požiadal o zaslanie rozmiestnenia kontajnerových stojísk aj návrhu na ich vzhľad.  

 

 

Predsedníčka poďakovala prítomným za účasť na komisii a ukončila zasadnutie komisie o 20:30 

hod.  

 

V Tlmačoch dňa: 4.12.2023 

 

Predseda finančnej komisie: 

Ing. Lenka Ševcová         ..................................... 

 

Zapisovateľ finančnej komisie: 

Ing. Martina Jelínková  ..................................            

 

 

 

 


